

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: EMMAR INVESTMENTS &amp; REALESTATE DEVELOPMENT Date: 11-10-2023 11:23:54 AM Subject: Transferring the legal status of the company</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: إعمار للتطوير والاستثمار العقاري التاريخ: AM 11:23:54 2023-10-11 الموضوع: تحويل الصفة القانونية للشركة</p>
<p>The procedures for converting the legal status of the company from a public limited joint stock company to a limited liability company have been completed, and a registration certificate has been issued by the Companies Control Department to convert the company's status from a public joint stock company to a limited liability company on 10/03/2023.</p>	<p>تم الانتهاء من اجراءات تحويل الصفة القانونية للشركة من شركة مساهمة عامة محدودة الى شركة ذات مسؤولية محدودة وتم صدور شهادة تسجيل من دائرة مراقبة الشركات على تحويل صفة الشركة من مساهمة عامة الى شركة ذات مسؤولية محدودة بتاريخ 2023/10/03.</p>
<p>08-10-2023</p>	<p>08-10-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ala'a Shaker Awad Halawa</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ala'a Shaker Awad Halawa</p>